
Verslag algemene ledenvergadering Kring Vechtdal d.d. 16 mei 2023 

Aanwezige verenigingen: Bosruiters, PC Avereest, LR Avereest, Nemo’s Bern, PSV Rheezerhoek, 
Slagharen, Sallandruiters, PSV Marwinus, Heideruiters 

Aanwezige bestuursleden: Albert Koobs, Annemieke Straaijer, Marry Broek en Hetty Waterink 

Locatie: Manege de Gulden Spoor te Hardenberg 

 

1. Voorzitter Albert Koobs opent om 20.05 uur de vergadering en heet alle aanwezigen welkom. 

2. De notulen van de ALV van 15 november jl. worden ongewijzigd goedgekeurd. 
 

3. Ingekomen stukken  
Vanuit de Sallandruiters is per e-mail de vraag ontvangen waarom inmiddels (een deel van) de 
kampioenschappen op zondag wordt verreden. Landelijk betreft dit de dressuur klassen M2 t/m ZZ 
en in kring Vechtdal staat het kringkampioenschap dressuur paarden op zondag 2 juli a.s. gepland. 
Vanuit de fusie tussen de KNF en NKB zou in 2002 de afspraak zijn gemaakt dat er geen 
kampioenschappen op zondag zouden worden verreden. Na raadpleging van de KNHS blijkt deze 
afspraak in 2020 landelijk te zijn teruggedraaid; echter aangegeven wordt dat hierdoor feitelijk 
toch een aantal deelnemers van kampioenschappen wordt uitgesloten. 
Vanuit de regio ligt er een besluit in de ALV van mei 2022 om de komende 5 jaar geen 
kampioenschappen op zondag te laten verrijden. 
De voorzitter geeft aan dat de laatste 20 jaar de tijden en meningen zijn veranderd en de 
paardensport een individueler karakter heeft gekregen. Ook wordt het steeds lastiger om 
voldoende vrijwilligers te mobiliseren. Vwb het kringkampioenschap dressuur is al tijdens de 
najaarsvergadering in november jl. unaniem besloten om deze toe te wijzen aan Slagharen op  
1 en 2 juli. Vanuit de ruiters is er een toenemende roep om dressuur op zand; in Slagharen wordt 
daaraan voldaan. Inmiddels is het vanwege organisatorische redenen bovendien te kort dag om 
hierin nog iets te wijzigen. 
 

4. Financieel verslag en verslag kascontrole 2022 
De penningmeester licht het financiële verslag toe. De jaarlijkse kringbijdrage vanuit de regio is 
ingaande 2022 bepaald op een vast bedrag per jaar i.p.v. een bijdrage per KNHS-lid. Doordat er, na 
alle coronabeperkingen, in 2022 weer indoor- en outdoorkringkampioenschappen konden 
plaatsvinden evenals een bixie-selectie, zijn de organisatiekosten voor kringselectie fors 
toegenomen t.o.v. 2021. 
De kascontrole is verricht door PSV Marwinus (Chantal Hekkert en Lianne Voorhorst) en akkoord 
bevonden. 
 

5. De kascontrole 2023 zal worden verricht door LR/PC Nieuwleusen. 

6. Bestuursverkiezing 
Zonder tegenkandidaten wordt Marion Ballast benoemd als bestuurslid. 
Marion stelt zichzelf online voor: ze volgt een studie (in de paardensport) in Velp en rijdt zelf Z2-dressuur.  
Ze gaat zich in eerste instantie richten op het actualiseren van de website van kring Vechtdal. 
 
 



 
7. Evaluatie indoor kring- en regiokampioenschappen 2022/2023 

Het integreren van het indoorkringkampioenschap springen paarden en pony’s in reguliere 
springwedstrijden van resp. LR en PC Avereest is goed bevallen en voor herhaling vatbaar. 
Mogelijk dat in de toekomst geen selectie meer nodig is voor het M-springen (1.20 m) en de    
Z1-dressuur paarden. Verder kan nog worden overwogen om met meer kringen samen een 
indoorkringkampioenschap springen te laten verrijden bijv. Vechtdal met NWO/NOP. 
 

8. Outdoor kringkampioenschap 2023: 
10 juni: springen pony’s en paarden in Den Ham (Bosruiters) 
  1 juli: dressuur pony’s in Slagharen 
  2 juli: dressuur paarden in Slagharen 

 
9. Galoppade 2023: 

22 juli: dressuur/springen pony’s in Bentelo 
28 juli: dressuur Z1/Z2/ZZL paarden en dressuur Z2-DE pony’s op zandbodem in Haaksbergen 
29 juli: dressuur B t/m M2 en springen paarden in Bentelo 

 
10.  Wedstrijdkalender Kring Vechtdal indoorseizoen 2023/2024 – vaststellingsprocedure Mijn KNHS --  
        Voor 31 mei a.s. kunnen verenigingen hun wedstrijddatum/-data weer invoeren in Mijn KNHS.  
        Als op de concept-kalender blijkt dat meerdere verenigingen op dezelfde datum zitten, dan  
        is het zeer wenselijk om hierover met elkaar in contact te treden om waar mogelijk te verschuiven. 
        Annemieke Straaijer stelt voor om e.e.a. indien mogelijk via een groepsapp met elkaar af te  
        stemmen en te coördineren; zij zal dit verder oppakken.  
        Verder is het niet de bedoeling om (meerdere) data op te voeren voor wedstrijden die later  
        niet worden verreden. Dit blokkeert mogelijk andere verenigingen voor hun reguliere wedstrijd. 
        
11. Indoor kringkampioenschappen 2023/2024 

 2 december -  springen paarden in Balkbrug (tijdens Sinterklaasindoor) 
 6 januari -  dressuur B t/m M2 pony’s in Hardenberg 
 6 januari -  Z-dressuur paarden in Balkbrug 
13 januari -  springen pony’s in Balkbrug 
20 januari -  dressuur B t/m M2 paarden in Den Ham (Lourenshoeve) 
 

12. Toekomst kringen in Overijssel 
Alleen in Overijssel en Gelderland zijn er momenteel nog actieve kringen. Vanuit Noord-Brabant is 
een presentatie gegeven aan regio- en kringbestuurders over het samengaan van de kringen.  
In deze provincie worden nu 22 selectiewedstrijden georganiseerd, waarvan er minimaal 6 
moeten worden gereden en het resultaat van de beste 3 vervolgens meetelt voor de selectie.  
Door het regiobestuur is hieruit een korte Powerpoint-presentatie samengesteld, die als hand-out 
aan alle aanwezigen wordt uitgereikt. 
De motivatie om de krachten te bundelen ligt erin dat: 
- de behoefte en beleving van sportbeoefening is veranderd door verdere professionalisering 
- de paardensporter beoefent sport op steeds meer individuele wijze 
- vacatures in kring- en regiobesturen steeds moeilijker zijn op te vullen 
- meer mogelijkheden om (grote) sponsoren te vinden 
Voordelen van samengaan zijn: 
- verbetert snelheid van besluitvorming en resulteert in meer innovatie en daadkracht 
- meer locaties voor selectiewedstrijden leidt tot grotere flexibiliteit in keuze ruiters 
- uniforme selectie en regels binnen de hele regio 
- bundeling van bestuurlijke krachten en bestaande expertise vanuit kringen 
Door de aanwezigen wordt aangegeven dat de kring wellicht wat laagdrempeliger is dan de 
regio; echter de indruk is wel dat de regio openstaat voor input. 
De invoering van een uniforme wijze van selecteren voor de regiokampioenschappen wordt als 
een groot voordeel gezien. 



Om de lokale contacten en de afstemming met elkaar te blijven behouden, wordt het wenselijk 
geacht om nog een aantal activiteiten in kringverband te blijven organiseren zoals bijv. 
(bij)scholing, periodiek hippisch café e.d. 
Belangrijk is om de komende tijd er nog met elkaar over te blijven sparren binnen de kring, 
alsook dat er binnen de verenigingsbesturen over nagedacht wordt. Waarschijnlijk zal er in de 
najaars-ALV van de regio dan een besluit over worden genomen. 
Het onderwerp zal ook als agendapunt worden behandeld tijdens de voorjaars-ALV regio op 31 mei a.s. 

 
13. Rondvraag 
       Ronald Petter vraagt om de tijd te nemen voor de besluitvorming m.b.t. opheffing van de kringen.  
       Hij geeft aan dat de afstand tot de KNHS en de regio steeds groter wordt. Belangrijk is om onze sport     
       betaalbaar te houden. 
 
14. Sluiting 
      De voorzitter sluit, met dankzegging aan de aanwezigen, de vergadering. 
 
 


